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17 marca 2021 r.
Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Jerzego Polaczka 
(PiS), zastępcy przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– wniosek o powołanie Podkomisji nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządo-
wego projektu ustawy o ochronie praw nabywcy lokalu mieszkalnego lub 
domu jednorodzinnego oraz o Deweloperskim Funduszu Gwarancyjnym 
(druk nr 985).

W posiedzeniu udział wzięli: Tomasz Chróstny prezes Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów 
wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Elżbieta Kessel i Kamil Basicki – z sekre-
tariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych; Ewelina Roguska i Adam Niewęgłowski – legislato-
rzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Jerzy Polaczek (PiS):
Szanowni państwo, otwieram posiedzenie Komisji Infrastruktury. Witam panie i panów 
posłów. Witam również pana ministra obecnego z nami. Informuję, że posiedzenie zostało 
zwołane przez panią marszałek Sejmu na podstawie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu. 
Będzie prowadzone z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej umożliwia-
jących porozumiewanie się na odległość.
Zwracam się do państwa posłów uczestniczących zdalnie o zalogowanie się i wzię-

cie udziału w próbnym głosowaniu sprawdzającym kworum. Tak że przejdziemy teraz 
do technicznego sprawdzenia kworum. Prosiłbym panie i panów posłów o naciśnięcie 
jakiegokolwiek przycisku i oddanie głosu, potwierdzając tym samym swoją obecność. 
Jest kworum? Jest kworum. Proszę o podanie, ile osób uczestniczy w głosowaniu. OK. 
Teraz przejdźmy dalej. Zalogowało się 30 osób, tak że możemy procedować.
Po przeprowadzeniu pierwszego czytania podczas dzisiejszego posiedzenia marszałek 

skierowała powyższy projekt do Komisji Infrastruktury w celu rozpatrzenia. Przedmio-
tem dzisiejszego posiedzenia będzie zatem rozpatrzenie wniosku o powołanie podkomisji 
nadzwyczajnej do rozpatrzenia rządowego projektu ustawy o ochronie praw nabywcy 
lokalu mieszkalnego lub domu jednorodzinnego oraz o Deweloperskim Funduszu Gwa-
rancyjnym. Nawiązując do konsultacji międzyklubowych, chcę zaproponować Wysokiej 
Komisji,  aby powołać  jedenastoosobową podkomisję nadzwyczajną, w której  zgodnie 
z parytetem sześć miejsc przypadnie klubowi parlamentarnemu Prawo  i Sprawiedli-
wość, trzy – klubowi Koalicji Obywatelskiej, a po jednym – klubowi Lewicy i PSL.
W nawiązaniu do konsultacji personalnych, które są związane z propozycjami człon-

ków podkomisji zgłoszonych przez kluby, pozwolę sobie również odczytać propozycje, 
jakie  wpłynęły  do sekretariatu  Komisji.  To są w kolejności:  pani  poseł  Małgorzata 
Chmiel, pan poseł Tadeusz Chrzan, pani poseł Maria Kurowska, pani poseł Anna Paluch, 
pan poseł Paweł Rychlik, pani poseł Krystyna Sibińska, pan poseł Wiesław Szczepański, 
pan poseł Jacek Tomczak, pan poseł Krzysztof Truskolaski, pan poseł Robert Warwas 
i pani poseł Agata Katarzyna Wojtyszek.
Czy są jeszcze ewentualnie jakieś zmiany w międzyczasie? Jeśli przedstawiciele klu-

bów nie wnoszą żadnych uwag, to proponuję wybrać skład personalny podkomisji. Czy 
jest sprzeciw wobec wyboru do składu podkomisji wymienionych przeze mnie posłów? 
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Jeśli nie ma,  to stwierdzam,  że podkomisja  została wybrana w składzie  odczytanym 
przeze mnie przed chwilą.
Uprzejmie proszę teraz członków podkomisji o pozostanie. Proszę, panie pośle. Pan 

poseł Szczepański.

Poseł Wiesław Szczepański (Lewica):
Mam taką uprzejmą prośbę do przewodniczącego wybranej podkomisji,  jak zostanie 
wybrany, ale mówię już na posiedzeniu Komisji. Chodzi o to, abyśmy jednak nie odbywali 
tego posiedzenia jutro i pojutrze z jednego względu.
Otóż, po pierwsze ten projekt nie będzie rozpatrywany 30 marca na posiedzeniu, 

a więc mamy trochę więcej czasu, żeby się z nim zapoznać. Po drugie, chciałbym również 
na ręce przewodniczącej lub przewodniczącego zwrócić się z prośbą o parę opinii, eks-
pertyz. Mamy w przyszłym tygodniu dwudniowe posiedzenie Komisji, mówię o Komisji 
Infrastruktury, a więc członkowie podkomisji będą. Chodzi o to, żebyśmy to posiedzenie 
odbyli w przyszłym tygodniu, żebyśmy nie robili tego jutro i w piątek jak stachanowcy, 
tylko żebyśmy mieli czas, żeby się zapoznać. Ja najpóźniej jutro do godzin południowych 
na ręce wybranego nowego przewodniczącego zostawię propozycję, o co chciałbym wno-
sić, jeśli chodzi o zasięgnięcie opinii. 
Mój klub zagłosował przeciwko odrzuceniu tego projektu. Jesteśmy za nim, ale uwa-

żamy, że powinno być do niego przedłożonych parę opinii, ekspertyz, których sporządze-
nie przez organy rządowe nie zajmie więcej niż dwa czy trzy dni. Uważam, że procedowa-
nie tak nagle, z dnia na dzień, kiedy mamy czas bodajże do 17 kwietnia, mija się po pro-
stu z celem. Więc bardzo bym prosił, aby podkomisja odbyła się  jednak w przyszłym 
tygodniu, wtedy kiedy też będziemy tu w Sejmie. We wtorek i w środę mamy posiedzenie 
Komisji.

Przewodniczący poseł Jerzy Polaczek (PiS):
Panie pośle, to już  jest kompetencja samej podkomisji, wybranego przewodniczącego 
czy wybranej przewodniczącej podkomisji. Proponuję, aby ten temat został wniesiony 
do agendy pracy i czasu procedowania tego projektu. Dla mnie jest też oczywiste, że jeśli 
chodzi o ewentualne ekspertyzy, to Komisja może jak najbardziej o takie opinie poprosić. 
Czy one wpłyną w trakcie prac, czy przed sprawozdaniem, to już jest rozstrzygnięcie 
państwa. 
Ja chciałbym  przede  wszystkim  to posiedzenie  dzisiejsze  zakończyć,  dlatego 

że wyczerpaliśmy porządek dzienny. Dziękuję państwu i zamykam posiedzenie Komisji. 
Natomiast członków podkomisji proszę o pozostanie na sali po to, aby przez najbliższych 
kilka minut ukonstytuować skład podkomisji i ewentualnie prezydium. Dziękuję bardzo. 
Zamykam posiedzenie. 


